

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 6 (2021-2022)
家長通告第六號 (2021 至 2022 年度)
【Newspaper Subscription】
【學生訂閱報章】

17 September 2021

Dear Parents,

The school would like to (1) foster the reading habits among students; (2) elevate their language standards; and (3) improve their knowledge about current news and information. Now the school is encouraging the students to subscribe to the following newspapers. The details are as follows:

1. Chinese Newspaper: Ming Pao - Educational Special Issue (Print Version) and Ming Pao e-paper (Mon-Fri only)

(a) Every package is sold on special offer of \$1.4 【Educational Special Issue including Citizens Special Issue (Mon), Smart Chinese (Tue) Secondary Language Weekly (Wed & Fri), Liberal Studies (Thurs); Ming Pao e-paper Hong Kong News, China, International, 30-day validity period. Excluding Entertainment, Sports, Finance, Property, Recruitment, Racing and Soccer】;

(b) Details:

Scheme	Target	Delivery Date	Total Day	Total Price	Remark
A	F.1-F.5 and students who are interested	4-10-2021 (Monday) to 10-6-2022 (Friday)	140 days	\$196	No subscription during school holidays
B	F.6 and students who are interested	4-10-2021 (Monday) to 28-1-2022 (Friday)	72 days	\$100.8	

Remark: The amount of school subscription must be over 18 packages.

2. English Newspaper: South China Morning Post (Print Version) and Young Post(Print Version) (Monday only)

(a) Every package is sold on special offer of \$8 (including Local News, CITY, BUSINESS and Young Post, but Review and Classified Post are excluded);

(b) Details :

Scheme	Target	Delivery Date	Total Day	Total Price	Remark
C	F.1-F.5 and students who are interested	4-10-2021 (Monday) to 6-6-2022 (Monday)	28 days	\$224	No subscription during school holidays
D	F.6 and students who are interested	4-10-2021 (Monday) to 24-1-2022 (Monday)	15 days	\$128	

Remark: The amount of school subscription must be over 20 packages.

If the Education Bureau announces that the school is closed, the above-mentioned Chinese and English newspapers during the suspension period may be replaced by the online electronic version, and the printed newspapers during the period will not be replaced.


3. Payment methods

Any one of the below is available:

		Methods	Remarks
1	Cheque	Payee: "The Incorporated Management Committee of PAOC Ka Chi Secondary School"	Please write the student's name and class on the back of the cheque.
2	Bank deposit	HSBC Account: "The Incorporated Management Committee of PAOC Ka Chi Secondary School" HSBC Account number: "808-559470-002"	A. Must show the account name and account number listed in the left column. B. Keep the pay advice slip after making the deposit C. Please write the student's name and class on the back of the slip.
3	Cash	/	/

4. Fill in the reply slip with (cheque/ pay advice slip/ cash) and submit them to the class teachers before 21 September 2021 (Tuesday).

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 6 (2021-2022)
家長通告第六號 (2021 至 2022 年度)
【Newspaper Subscription】
【學生訂閱報章】

敬啟者：

本校為(1)培養學生閱讀習慣；(2)語文水準及(3)提高學生對時事新聞及資訊的認識。現鼓勵同學訂閱下列各報章，詳情如下：

1. 中文報紙：《明報》教育特刊(印刷版) 及《明報》(電子版)(逢星期一至五)
 - (a) 每份優惠價\$1.4【教育特刊版面包括：公民科特刊(周一)、星笈中文(周二)、語文同樂(周三、五)、通通識(周四)；《明報》(電子版)版面包括：港聞、中國、國際，有效期 30 天。但不包括娛樂、體育、財經、地產、招聘、馬經及波經版】；
 - (b) 細則：

計劃	對象	送報日期	合共日數	共款	備註
A	F.1-F.5 及有興趣同學	4-10-2021 (一) 至 10-6-2022 (五)	140 日	\$196	學校假期停訂
B	F.6 及有興趣同學	4-10-2021 (一) 至 28-1-2022 (五)	72 日	\$100.8	

註：全校學生訂閱《明報》數量不得少於 18 份。

2. 英文報紙：《南華早報》(印刷版) 及 青年報(印刷版)(逢星期一)
 - (a) 每份優惠價 \$8【版面包括要聞、CITY、BUSINESS 及 Young Post，但不包括 Review 及 Classified Post】；
 - (b) 細則：

計劃	對象	送報日期	合共日數	共款	備註
C	F.1-F.5 及有興趣同學	4-10-2021 (一) 至 6-6-2022 (一)	28 日	\$224	學校假期停訂
D	F.6 及有興趣同學	4-10-2021 (一) 至 24-1-2022 (一)	15 日	\$128	

註：全校學生訂閱《南華早報》數量不得少於 20 份。

若教育局宣佈學校停課，停課期間的以上中英文報刊將有機會以網上電子版形式替代，而期內的印刷版報刊將不予補回。

3. 付款方法：
可選擇下列其中一項：

	方法	備註
1	支票 抬頭：「加拿大神召會嘉智中學法團校董會」	支票背面請寫上姓名及班別
2	銀行入數 銀行：香港匯豐銀行 戶名：「加拿大神召會嘉智中學法團校董會」 戶口號碼：「808-559470-002」	<ul style="list-style-type: none"> • 必須出示左列之戶口名稱及號碼 • 入數後，請保留入數紙 • 入數紙背面請寫上姓名及班別
3	現金	/

4. 填妥回條連同 (支票 / 銀行入數紙 / 現金) 於 2021 年 9 月 21 日 (星期二) 前交予班主任代收款項。

此致
貴家長

校長



謹啟

二零二一年九月十七日

All students, whether subscribe or not, must submit this reply slip to the class teachers **on or before 21 September 2021 (Tuesday)**. Class teachers will submit the reply slips to the library after collection.

無論訂閱報章與否，所有同學需於二零二一年九月二十一日(星期二)或以前將此回條交回有關班主任。
班主任收集全班回條後交回圖書館辦理。

【Reply slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 6 regarding 【Newspaper Subscription】 , I

敬覆者：

頃接家長通告第六號 (2021 至 2022 年度) 藉悉 貴校有關【學生訂閱報章】事宜，本人

* agree to subscribe 願意訂閱：

disagree to subscribe 不願意訂閱

the aforementioned newspaper 有關報章

(* Please put a “√” in the appropriate box 請在其中一項加“√”)

For whom is interested in the subscription, please fill in the selection form below:

如有興趣訂閱，請填妥以下表格選項以便辦理：

Newspaper 報章名稱	Subscription Scheme 訂閱計劃	Please put a “√” in the appropriate box 訂閱選項，請加“√”表示	Payment methods, please put a “√” in the appropriate box 付款方法，請在其中一項加“√”
Ming Pao 明報	A \$196.00		<input type="checkbox"/> Cheque 支票 <input type="checkbox"/> Bank deposit 入數 <input type="checkbox"/> Cash 現金
	B \$100.80		
South China Morning Post 南華早報	C \$224.00		
	D \$128.00		
	付款總額 Total \$		

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student 學生姓名: _____

Class 班 別: _____

Class Number 學 號: _____

Name of Parent 家長姓名: _____

Signature of Parent 家長簽名: _____

Date 日 期: _____

註：如需取回本校簽發之「代收款項單據」者，請加“√”表示：。

Remark: Anyone who needs the “official payment receipt” issued by the school, please put a “√” to show:

。